冯仲云小学英语集体备课记录表

	时 间
	2022.5.20
	地 点
	英语办

	参与人员
	张倩 蒋文英 池银洁秦晓燕
	主 讲
	张倩

	课 题
	Unit6 What time is it?(period1)
	年 级
	三 四

	教学预案
	备课研讨

	Step1 Warming up

Greetings.

T: Good morning/afternoon, class! Who’s on duty today? Can you give us your daily report?

Daily report

Having a chant:”Don’t be late again”（带动大家一起打节拍说）

Free talk

T: Thank you for your showing. You’re so good. Boys and girls, can you count the numbers? （教师在圆圈里板书数字自然引入eleven， twelve，再引导学生观察eleven和seven， twelve和five,按音素新授单词。最后贴上时针和分针。）

T: Now, look! What’s this? 

  Ss : 学生可能会说中文“钟”

T: Yes. It’s a clock.(读 ‘clock’) Do you know the time now? Try to ask.

  What time is it?（板书教读，提问回答，It’s… 。旋转时针，学生回答。同桌练习，学生上台操练，涉及It’s time for … 。） 
  T: Today let’s learn Unit6 What time is it? 

Step2 Presentation
    1. Listen and tick 

    T: Listen to the tape, and try to find the time. （核对答案）

    2. Watch and order
    T:.What does Liu Tao do in a day? Watch and put these pictures in right order. Pay attention to the time.（请学生板书粘贴对应的时间，核对答案。）

2. Look and say
T: Look at this clock. （图一的时钟）What time is it？It’s seven in the morning. (出示图一) Where’s Liu Tao? What does Liu Tao’s mother say? Guess.
    Ss: Wake up.（模仿跟读）
T: （再观察图片）Can you see the eggs and bread? What does Liu Tao’s mother say? （It’s time for breakfast.分音素教授单词）

  4. Let’s learn

T：（分部分教学）Liu Tao goes to school. What time is it? Guess. What does Miss Li say? （教授Hurry up! 学生模仿急切的心情。）What will you say to Liu Tao?（Don’t be late, Liu Tao.）

  T：（同上教授第三第四部分,多让学生模仿，同桌对话等。）

  5. Let’s think

T：Look at the screen. Does Liu Tao arrange the time reasonably? What do you think of him?

Step3 Consolidation

1. Read and imitate.（应该注意什么？）

2. Read and act in roles in groups.

3. Draw, write and say

 T:教师示范自己的一天，让学生猜时间和活动。How do you arrange your time? （模仿板书的思维导图，画画自己的一天安排，和同桌利用句型问答。）

Step4 Summary
1. 学生利用板书的思维导图总结本节课学习要点。

2. Have a chant.（将本节课重难点编成歌谣。）


	秦晓燕：本模块按时间顺序依次呈现了刘涛一天的生活作息。
蒋文英：通过复习上单元的英文数字，来引出本单元话题
池银洁：在数字复习的基础上，将卡片设计成一个数字时钟的形式，与学生谈论时间
张倩：通过人体钟的游戏帮助学生在趣味游戏中进一步巩固运用新的语言表达。
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